
 

 

Referat  

 

KIF friidrett  

Dato: 15 april 2024  

Tid: 1800  

Sted: KIF huset 

 

 

 

 



Tilstedeværende: 

Inger B Steinsland  

Kjetil Damsgaard  

Svend Tore Breilid  

Kirsten Larsen 

Hege Hennig Lunde 

Roger Værnes 

Ove Thrana 

Petter Hunemo 

Agenda: 

1. referatsaker 

2. viktige dokumenter for styremedlemmer 

3. økonomi 

4. trening/trenere 

5. medlemmer i KIF Friidrett 

6. skillingsleker 25 mai 

7. neste møte 

8. eventuelt 

Sak 1: referatsaker/ orienteringssaker 

- forrige referat ok 

- klubbsjekken blir utsatt litt til 

- medlemsregistrering nødvendig for at vi skal få støtte 

- årshjulet er oppdatert.  

Sak 2: viktige dokumenter for styremedlemmer 

- Adresseliste styret: ok 

- Organisasjonskart: ok 

Sak 3: økonomi 

- Hotell i Sandnes er bestillt med bil til utøvere, og hotell og fly er booket til UM i Bodø. 

- Fremdeles god økonomi etter NM  2021 

- 30000kr fra kommunen er innvilget takket være Terje Sten 

Sak 4: trening/trenere 

- Treningstider er oppdatert. Mangler en gruppe men svar på den kommer ila uken. 



- Prøve å formidle at utøvere ikke går på gresset før mai. 

- Gimlehallen er allerede booket til SM 25 januar 2025 

- Det er nå blitt gratis å booke Gimlehallen. Få til noe mer? 

- Generelt god stemning i de forskjellige gruppene i KIF 

- Det ble holdt møte med løpeklubben(LK), KKG og KIF, og det var bra oppmøte. Der ble det pratet 

om å få til et sammarbeid mellom klubbene for å få til et godt løpemiljø og for å rekruttere flere 

unge medlemmer til KIF. Her må det være klare grenser mellom klubbene og tanken er at 

voksne holder seg til LK og ungdommer melder seg inn i KIF.  

- Under barnas dag på torvet kan ikke KIF stille da det er tyrving stevne den helga. Skal dette 

gjennomføres bør vi høre om Knut kan ta det. 

- Øystein Sylta er en ønskelig kandidat i en stilling i KIF. Inger og Kjetil booker et møte med han så 

raskt som mulig for å friste han med et tilbud hos KIF.  

- Mangler fremdeles og følge opp med trener for Nikolay. 

- Christine og Susanne har en god gruppe og gjør en god jobb, men har ikke kapasitet til å følge 

opp hver enkelt. 

- Nina berømmes også for den gode jobben hun gjør. 

Sak 5: medlemmer i KIF Friidrett 

- Må sjekke om alle har meldt seg inn og betalt medlemsavgift. Roger har gjort en god jobb 

allerede med dette, samt Hege som har sjekket opp mot spond.  

Sak 6: Skillingsleker 

- Inger har sendt mail og fått litt hjelp, men trenger flere folk til f.eks. dommere og funksjonærer 

- Det foreslås at de to minste gruppene engasjerer foreldre som kan hjelpe til mens det er 

minglestevne. En øvelsesleder på hver stasjon ståt å tar imot foreldre og forteller de hva de skal 

gjøre. 

Sak 7: Neste møte 

- Neste styremøte blir mandag 13 mai kl. 1800 på KIF-huset 

Sak 8: Eventuelt  

- Agder friidrettskrets arrangerer kretskarusell. Målgruppe er barn i alderen 10-14 år. Det er 4 
stevner gjennom sesongen. Søgne arrangerer 14. mai, Våg 4. juni. Vindbjart 28. august. KIF 
planlegger å arrangere sitt arrangement torsdag12. september. 

- Det kan bli utfordrende å skaffe nok trenere til å opprettholde aktiviteten neste skoleår. 
Grunnen er at flere ungdomstrenere flytter bort neste skoleår. Det kan være behov for 
foreldremøte i noen grupper dersom trenerkabalen ikke løser seg for neste år.  

-  

 

 

Saksliste og årshjul vedlagt.  



 

 

 

 

 

 


